



Studierådsmötesprotokoll 2008–11–12

Närvaro: Edward Linderöth-Olson Ordförande
Christian Lindgren Vice Ordförande
Mattias Jernberg Sekreterare, Kursombudsansvarig
Fredrik Andersson
Linus Svensson
George Ryrstedt
Anders Eriksson
Azra Balic

- §1 OFMÖ Ordförande Edward Linderöth-Olson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Godkännande av dagordningen Dagordningen godkändes med tillägget §9.5 Ekonomi. Dessutom ändrades §9 PR till att även innefatta beslut.
- §4 Meddelanden Idag är det ARKAD för alla intresserade. Linus tillade även att det är val till kårfullmäktige. Rösta kan man göra på ARKAD och det går att vinna fina priser.
- §5 Kursombud Edward har med hjälp från kursombudsansvarige sammanställt en lista på alla kritiska kurser. Kursansvariga för dessa ska tillfrågas personligen om varför kurserna inte har några kursombud. Detta för att förbättra statistiken. Mötet **beslöt** att ålägga detta till Christian Lindgren och Mattias Jernberg.
- §6 Kollage Liksom tidigare möten påpekade Christian att hans dator inte har samarbetat med honom och inget har gjorts. Han är dock villig att ta tag i det om bilderna görs större för att få dem i bättre kvalitet när kollaget sedan går i tryck. Mötet **beslöt** att Christian skulle skapa en instruktion för hur man lättast gick till väga för att få bilderna större [tillvägagångssättet är inte helt trivialt, sek. anm.].
- Mötet diskuterade motivet för bakgrunden till kollaget. Slutsatsen blev att en bild på E-huset skulle användas där fasaden gjordes rosafärgad. Mötet **beslöt** att ålägga Anders Eriksson att ta fotot och överlämna detta till Chrisitan som på digital väg åtgärdar den annars o-rosa fasaden.
- §7 PLC-ledamot PLC saknar en studentrepresentant. Azra Balic har anmält sig som intressent till posten. Mötet **beslöt** att välja Azra Balic som PLC-ledamot.
- §8 Studiekvällar Ordförande föreslog att SRD följer t.ex. E- och I-sektionens exempel och anordnar studiekvällar innan och i tentaveckan. Des-



sa skulle fungera likt pluggfiken under nollningen fast vara avsett för alla studenter. Målet skulle då vara att förbättra C&D-studenternas tentaresultat.

Då SRDs budget har stramats åt (mindre bidrag från CEQs kursutvärderingssystem) funderades över huruvida pengarna finns för att lösa detta ekonomiskt. En snabb överblick från Linus visade dock att det går att få loss 3000kr denna termin genom att ta från budgetposter med överskott. För att få detta att gå runt i fortsättningen behövs dock någon form av extra bidrag, exempelvis från spons. För att gå vidare med detta bör SRD studera SRE och få en uppfattning därifrån var pengar kan tas.

För att komma igång föreslog ordförande att detta bör genomföras snarast (denna termin). Mötet ansåg det dock inte realistiskt att komma igång redan till vecka 5 som föreslogs. Efter diskussion **beslöt** mötet att ålägga Edward Linderöth-Olson att ta fram ett förslag på organisation av studiekvällar till nästa möte. Detta underlag ska vara tillräckligt bra för att direkt gå till ett beslut i frågan på det mötet för att sedan möjliggöra en studiekväll i vecka 7.

§9 PR

Då tiden på mötet var knapp lade Linus fram ett förslag om att ha ett specialiserat PR-möte i nästa vecka. Efter lite diskussion fann mötet att måndagen den 17/11 från kl 17 var en lämplig mötestid för PR-mötet.

Mötet **beslöt**

att PR-mötet bordlades till ett extrainsatt möte den 17/11 2008, kl 17

att Edward bokar Shäraton till detta möte

§9.5 Ekonomi

Linus informerade snabbt om ekonomin, mycket framkom tidigare i §8 Studiekvällar då budgeteringen till studiekvällarna diskuterades. Utöver detta ser pluggfiken ut att gå några hundra kronor plus. SRD har även 137kr i övriga uppgifter, Edward kommenterade att detta är mest sannolikt drickan till pluggfiken som av olika anledningar hamnade på denna budgetpost.

§10 Övrigt

Christian förde på tal att han önskade mer enhetlig information från kurserna vilka övningsuppgifter som är kopplade till kursen och till vilken föreläsning eller kursmoment. Som exempel gavs matematikinstitutionens övningsscheman upp som är enhetliga på alla kurser med tydliga övningsuppgifter kopplade till varje övning eller föreläsning. Christian önskade att detta föreslogs som en standard för alla institutioner på LTH för att underlätta övningar hemma. Edward föreslog att detta kunde tas upp i PLD för att gå vidare.



Linus följde upp med att det kunde vara bra att ha en lista på ämnen som man ville skulle tas upp i exempelvis PLD som representanterna sedan kunde använda på PLD-mötena. Edward meddelade att han höll en sådan lista privat när något nämndes på SRD-mötena.

På samma tema föreslogs då en förslagslåda för alla sektionens medlemmar där önskade ämnen som behövs tas upp av studieråden kunde läggas. Mötet ansåg att detta var en bra idé men inget beslut togs.

§11 Skitsnack

Inget diskuterades.

§12 OFMA

Ordförande Edward Linderöth-Olson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Mattias Jernberg
Sekreterare

Edward Linderöth-Olson
Ordförande